
Velkommen til 
generalforsamling 9-10-2021
Program: 

1. Generalforsamling jf. vedtægter og udsendt dagsorden

2. Gennemgang af ny hjemmeside v/Martin Cederberg

3. Fælles frokost inkl. 1 øl eller vand 



Dagsorden: (jfr. vedtægterne § 5)

1. Valg af dirigent

2. Formandens beretning

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab

4. Forslag fra bestyrelsen herunder:
- fastsættelse af kontingent for 2022 (se også indkomne forslag)
- godkendelse af budget for efterfølgende år (2022)
- udviklingsplan for områdets udvikling og drift

5. Forslag fra medlemmer 
- forslag 1 fra Carsten Johansen, Neerlandiavej 272 

Om nedsættelse af kontingent til 600 kr./år.
- forslag 2 fra Carsten Johansen, Neerlandiavej 272

Generalforsamlingen skal godkende alle investeringer over 50.000 kr.  

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer: 
På valg er formand Erik Skibsted – modtager genvalg
På valg er næstformand Ellen Burkarl – modtager genvalg 
På valg er webmaster Martin Cederberg – modtager genvalg
På valg er kasserer Susanne Presthi – modtager genvalg
På valg er bestyrelsesmedlem Marlene Gemmer – modtager ikke genvalg

7. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen

8. Valg af 2 revisorer samt revisorsuppleanter

9. Eventuelt 



Pkt. 1 - Valg af dirigent

Bestyrelsen vil foreslå Carsten Johansen – er der andre forslag? 



Pkt. 2 – Formandens beretning
Bestyrelsen Pasning af grønne områder Sti på toppen af dige ved Ferring Sø

Møder Cykelrute 1 – mod syd Supplerende sti 130 meter

Samarbejde med øvrige nye bump på Vejlby Klit-vejen Flytning af flydebro til fiskerlejet

Postkassehuset og bibliotek Ny legeplads VK 147 - 2020 Ny hjemmeside fra foråret 2021 

Ny svævebane 2021 Ny gynge/sæder 2020 Facebook - Vejlby Strand

Nye bænke ved ny legeplads Nyhedsbreve Ekstremregn

Grusveje Få tilladelse inden du bygger Spørg Lemvig Kommune før du handler

Hyben og hække – skal klippes ind Købmanden og Støtteforeningen Fibernet på vej i 2021



Husk du skal beskære hegn og hybenbuske 
på begge sider af skel - også ud mod veje og stier

skel
skel







Aktiver 



Pkt. 4 – Fastsættelse af kontingent

Bestyrelsen foreslår, at kontingentet fra 2022 fastholdes 
uændret på 800 kr./år 

• Så vi stadigvæk har økonomi til ny asfaltbelægning når den tid 
kommer

• Og så vi fortsat kan vedligeholde områdets faciliteter – som 
bl.a. legepladserne m.m.

• Pkt. 5 – 1 forslag fra medlemmer om nedsættelse af 
kontingent til 600 kr./år. Behandles sammen med dette punkt. 

• Rykkergebyr 1. - 100,- kr. 
Rykkergebyr 2. – 200,- kr.





Godkendelse af budget for 2022



Pkt. 4 – Forslag til budget 2022



Pkt. 4 – Forslag fra bestyrelsen



Ig

Hovedstien

Ferring Sø

Større projekter i  forår 
sommer 2019, 2020 og 
2021 – vist med gule pile

De seneste års større 
projekter - status

Ny hjemmeside 
– foråret 2021



Forslag til udviklingsplan 2022 og frem



Bestyrelsens forslag til udviklingsplan

1. Flytning af flydebro – til fiskerlejet ved Ferring Sø

2. Nye borde/bænke-sæt ved legepladsen VK 147 samt enkelte bænke på 
stien på diget v/Ferring Sø.

3. Nye legeredskaber på legepladsen ved Barendsvej (tønde rådden)

4. Udjævning af fodboldbanen ved Barendsvej – drift i 2021/2022

5. Info-tavler med kort og oversigt over stier og faciliteter – samarbejde 
med øvrige Grundejerforeninger. 

6. Fugletårn ved Ferring Sø – fremsat mundtligt af medlem på 
orienteringsmøde i teltet. Ikke noget bestyrelsen har på listen på 
nuværende tidspunkt.  



Flydebroen - i dag

Flydebroen hvor den ligger i dag

Kræver desuden 
tilslutningsanlæg –
bro ud til flydebroen 

Laves i samarbejde 
med Grf. Vejlby Klit. 



Nye bord/bænkesæt

Legepladsen
Vejlby Klit 147



Nye elementer – legepladsen 
Barendsvej

Klatretønden har nu i flere år 
fået anmærkninger i årlig 
legeplads rapport. 



Fodboldbanen ved postkassehuset

Postkassehuset

Legeplads



Info-tavler  

Primært kortoversigt med korte tekster også på 
tysk og engelsk – så vi kan vejlede vore gæster 

NB: Søges realiseret i fællesskab med Grundejerforeningerne Vejlby Klit og Vejlby 
Klitplantage – hvis der kan opnås opbakning til et fælles projekt. 



Kan generalforsamlingen bakke op om 
forslaget til videre udvikling af vores 
skønne område! 

– i første omgang forslag 1-4? 



Pkt. 5 – Forslag fra medlemmer
Forslag 1.
Nedsætte kontingentet til 600 kr. årligt
Begrundelse: 
800 kr. for den enkelte grundejer er mange penge – vi har et fantastisk område, 
som sagtens kan holde til at vi gør tingene i det tempo vi har råd til. 
Metode:
Lave et budget der modsvarer indtægterne – sætte projekterne i gang når der er 
råd til dem – dette vil give en mindre arbejdsbelastning på bestyrelsen, yderlig vil 
det sikre fokus på både udviklingsplanen og den daglig drift af foreningen. 

Bestyrelsens bemærkninger: 
Selv om foreningen stadig har en formue, vil vi gerne have en reserve. Bl.a. til 
den dag vi skal have lagt nyt asfalt på Barendsvej og Neerlandiavej, som vi koste 
ca. 0,5 mio. kr. 

Desuden er omkostninger til entreprenører og indkøb af legepladsudstyr m.m. en 
stor post, hvorfor de afsatte 100.000 kr. til nye investeringer dårligt slår til.
Med en solid kassebeholdning, som dog er svunden ind, har foreningen 
mulighed for at lave de nødvendige investeringer. 



Forslag 2.
Generalforsamlingen skal godkende investeringer over 50.000 kr., der fremlægges et 
budget, og en tidsplan på den enkelte investering
Begrundelse:
Hvis der er en plan og et tilbud på det enkelte projekt, vil dette sikre at udgifterne 
holdes inden for den aftalte ramme, samt at det samlede budget for foreningen 
holdes. 
Metode:
Der sættes ikke flere opgaver i gang end der kan eksekveres, uden at bestyrelsen 
belastes ekstraordinært, samt hvis der er projekter der overskrider budgettet, er det 
nu muligt at udsætte det næste projekt. Yderlig vil vi med dette tiltag sikre balancen 
mellem drift og udviklingsopgaverne.    

Bestyrelsens bemærkninger: 
• Har tidligere fremgået af foreningens vedtægter - taget ud ved sidste revision. 
• Vil kræve nye vedtægtsændring på en kommende generalforsamling. 
• Desuden vil pristilbud gælde kun i kort periode.
• Der fremlægges årligt forslag til nye tiltag prioriteret på generalforsamlingen
• Vil begrænse bestyrelsens handlemuligheder
• Den samlede bestyrelse anbefaler ikke at det fremsatte forslag vedtages. 



Kort pause – 5 minutter

Medlem af bestyrelsen Marlene Gemmer, 
som ikke genopstiller til bestyrelsen, vil 
fortælle lidt om arbejdet i bestyrelsen.



Pkt. 6 – Valg af bestyrelsesmedlemmer

På valg: lige år 3 på valg. Ulige år 2 på valg jfr. vedtægterne.

Da det er 2 år siden sidste generalforsamling stiller samtlige op til valg.

- Formand Erik Skibsted – vælges for 1 år – modtager genvalg
- Næstformand Ellen Burkarl – vælges for 1 år – modtager genvalg
- Best. medlem Martin Cederberg vælges for 1 år – modtager genvalg
- Kasserer Susanne Presthi – vælges for 2 år – modtager genvalg
- Best. medlem Marlene Gemmer – modtager ikke genvalg

Forslag til valg at nyt medlem af bestyrelsen? 

Bestyrelsen konstituerer sig på førstkommende bestyrelsesmøde. 



Pkt. 7 – Valg af 2 suppleanter

Nuværende suppleanter:

1. Suppleant – Susanne Lassen, Vejlby Klit 206
2. Suppleant – Mogens Bendsen, Vejlby Klit 251

Susanne Lassen modtager ikke genvalg.

Valg af ny 1. suppleant til bestyrelsen: 



Emner til bestyrelse og suppleant

• Bestyrelsen - Torben Sørensen, Bjergehusvej 8

• Revisor suppleant - Kjeld Mortensen, Vejlby 
Klit 281



Pkt. 8  – Valg af 2 revisorer samt én 
suppleant 

Revisorer: 
• Hans Georg Pørksen - modtager genvalg
• Ole Vinter Hansen - modtager genvalg 

Revisorsuppleant 
• Valg af ny revisor suppleant



Tak for opmærksomheden

Ellen byder midt i en corona-tid det nye købmandspar velkommen på 
vegne af Grundejerforeningen Vejlby Klit.


